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A la vila d'Artà, el dia deu de juny de mil nou-cents noranta-set, quan 

són les vint hores, es reuneixen al Saló de Sessions de la Casa Consistorial els 
Srs. Regidors anotats al marge, a l'objecte de celebrar sessió extraordinària, en 
primera convocatòria, sota la presidència del Sr. Batle, Sr. Montserrat 
Santandreu Ginard, assistit per la Secretària, Sra. Celia Martínez-Piñeiro de 
Urquiza. 
 

1.- APROVACIÓ, SI DE CAS, DE L'ACTA DE SESSIÓ 
ANTERIOR.- 
 

La Secretària llegeix l'acta corresponent a la sessió del dia 13-05-97, i 
trobant-la conforme, s'aprova per assentiment dels reunits. 
 

2.- APROVACIÓ, SI DE CAS, DE LA MODIFICACIÓ DE LES 
ORDENANCES PER A 1.997.- 
 

El Sr. Batle informa que en el present punt de l'ordre del dia es proposa 
un increment del 3.2%, per aplicació de l'I.P.C., en els impostos directes, 
excepte l'Impost sobre Vehicles de Tracció Mecànica que no sofreix augment, i 
en les taxes i preus públics. 

Així mateix, informa el Sr. Batle que l'Impost sobre Bens Immobles de 
naturalesa urbana i rústega i l'Impost sobre Activitats Econòmiques sofreixen 
un augment del 2.6% en el valor cadastral, per aplicació de l'establert en la Llei 
de Pressupostos de l'Estat. 

A continuació, el Sr. Batle procedeix a relacionar totes les Ordenances 
amb els seus increments. 

El portaveu del PP., Sr. Sureda, manifesta la conformitat del seu grup. 
El portaveu del PSOE, Sr. Silva, manifesta que el seu grup coincideix 

bàsicament en tot, encara que sollicita aclaracions sobre algunes Ordenances 
que li són donades pel Batle. 

Després de breu deliberació, per unanimitat dels reunits, que representa 
el vot favorable de la majoria absoluta legal, que requereix l'article 47-3.h de la 
LBRL, s'acorda: 

1.- Aprovar inicialment la modificació de tarifes de les Ordenances 
Fiscals per a 1.997. 

2.- Ordenar la seva exposició pública per termini de trenta dies 
mitjançant la publicació d'edicte en el B.O.C.A.I.B., per la presentació de 
reclamacions. En cas de la no presentació de reclamacions, es considerarà 
definitiu l'acord. 
 

3.- APROVACIÓ, SI DE CAS, DE LA PROPOSTA DE LA 
RECONVERSIÓ DELS ACTUALS CRÈDITS BANCARIS CONTRETS 
PER L'AJUNTAMENT D'ARTA.- 
 

El Sr. Batle exposa que des de principis d'any i per les variacions del 
tipus d'interès bancari, l'equip de govern s'ha replantejat la reconversió dels 
préstecs que té signats l'Ajuntament amb el Banc de Crèdit Local, núms. 
390.048.714, 390.254.654 i 390.254.679; i amb la  
Caixa de Balears "Sa Nostra", núms. 102788460 i 111348225, mitjançant la 
signatura d'un nou préstec. 

El Sr. Batle explica que se demanaren ofertes a les entitats financeres 
amb delegació al municipi i se presentaren quatre ofertes per part de les 
següents entitats: Banc Central-Hispano, Caixa de Balears "Sa Nostra", Caixa 
de Pensions i Banca March. 

Una vegada fet l'estudi econòmic de les ofertes, s'ha comprovat que és millor reconvertir els préstecs 



actuals en un de sol. 
El Sr. Batle exposa que la Comissió Informativa va considerar que l'oferta més econòmicament 

avantatjosa és la que fa la Caixa de Balears "Sa Nostra", juntament amb la que fa l'entitat Central-Hispano. Al 
marge de l'oferta, s'han tingut en compte les aportacions que fa "Sa Nostra" a través de l'obra social al municipi 
d'Artà. 

El portaveu del PP., Sr. Sureda, manifesta que una vegada vist l'estudi econòmic i tenint en compte totes 
les aportacions, consideren que la millor oferta és la presentada per la Caixa de Balears "Sa Nostra". 

El portaveu del PSOE, Sr. Silva, exposa que l'oferta del Banc Central-Hispano és un poc millor 
econòmicament, però estan d'acord amb l'oferta de "Sa Nostra" pels motius abans alludits. 

Després de breu deliberació, per unanimitat dels reunits, que representa el vot favorable de la majoria 
absoluta legal que requereix la LBRL, s'acorda: 

1.- Aprovar la cancellació dels préstecs números 390.048.714, 390.254.654 i 390.254.679 signats amb el 
Banc de Crèdit Local; i dels signats amb la Caixa de Balears Sa Nostra, amb els números 102788460 i 
111348225, per a dur a terme la seva reconversió mitjançant la signatura d'un nou préstec. 

2.- Autoritzar al Sr. Batle perquè, en nom i representació de l'Ajuntament, procedeixi a la signatura 
d'aquells documents que siguin necessaris per la cancellació dels préstecs. 

3.- Aprovar la concertació d'un préstec amb la Caixa de Balears "Sa Nostra", per import de 74.000.000 
de ptes., durant el termini de 3 anys i amb l'interès del MIBOR + 0,15, segons les condicions assenyalades en 
l'esborrany de préstec. 

4.- Autoritzar al Sr. Batle perquè, en nom i representació de l'Ajuntament, procedeixi a la signatura 
d'aquells documents que siguin necessaris per la concertació del préstec. 
 

4.- APROVACIÓ, SI DE CAS, DEL PRESSUPOST GENERAL PER A 1.997.- 
 

El Sr. Batle exposa que el total del Pressupost per a 1.997 és de 742.000.000 de ptes. 
A continuació, el Sr. Batle va explicar els diferents capítols del Pressupost de Despeses i Ingressos, 

relacionant-los amb els mateixos de l'exercici anterior i amb el total del Pressupost. 
Finalment, el Sr. Batle enumera les principals inversions previstes en el Pressupost. 
El portaveu del PP., Sr. Sureda, manifesta que el seu grup està d'acord en la filosofia duita per a 

l'elaboració del Pressupost: el manteniment de l'equilibri pressupostari i el reforçament previst en l'apartat de 
manteniment de les installacions municipals existents. 

El portaveu del PSOE, Sr. Silva, manifesta que l'equip de govern no ha sabut executar el Pressupost, 
donat que hi ha un romanent de l'any 1.996 que ascendeix a la quantitat de 81.500.000 ptes. 

Igualment, exposa que hi ha un 18,8% de diferència entre el Pressupost de l'any 1.996 i el de 1.997. La 
diferència de la inversió ascendeix a la quantitat de 34.000.000 de ptes. 

El Sr. Silva opina que la despesa corrent no se controla com s'hauria de controlar i manifesta que la gran 
errada de l'equip de govern és la despesa corrent. 

El Sr. Batle li respon que la despesa corrent és l'estrictament necessària per al bon funcionament de les 
diferents àrees i serveis municipals vigents. 

Finalment el Sr. Silva manifesta que el seu grup no està d'acord amb la filosofia de l'equip de govern, i 
per això presenta una esmena a la totalitat del Pressupostos Generals per a 1.997. 

Sotmesa l'esmena a votació, segons estableix l'art. 92.1 del ROF, amb el següent resultat: 3 vots a favor 
(PSOE) i 10 vots en contra (IA i PP), no s'aprova per manca de quòrum en la votació. 

Després de breu deliberació, se sotmet el present punt a votació, amb el següent resultat: 10 vots a favor 
(IA i PP) i 3 vots en contra (PSOE), s'acorda: 

1.- Aprovar el Pressupost per a 1.997 amb un total tant d'ingressos com de despeses de 742.000.000 de 
ptes. 

2.- Aprovar la plantilla de personal i les bases d'execució que formen part del Pressupost. 
3.- Remetre l'edicte al B.O.C.A.I.B. per la seva exposició pública. Se considerarà definitiu el present 

acord, en cas de la no presentació de reclamacions. 
 

5.- APROVACIÓ, SI DE CAS, DE L'EXPEDIENT D'HABILITACIÓ DE CRÈDIT FINANÇAT 
AMB EL ROMANENT LÍQUID DE TRESORERIA DE L'ANY 1.996.- 
 

El Sr. Batle explica l'expedient d'habilitació de crèdit finançat amb el romanent líquid de tresoreria de 
1.996 que ascendeix a la quantitat total de 81.500.000 ptes. 



El portaveu del PP., Sr. Sureda, manifesta la conformitat del seu grup, donat que totes les partides de 
l'expedient eren inversions de l'exercici de 1.996, no duites a terme però ja començades. 

El portaveu del PSOE, Sr. Silva, insisteix dient que la causa és no saber gestionar el Pressupost. 
El Sr. Batle explica que són obres d'infraestructures supeditades a organismes supramunicipals l'execució 

de les quals encara no està acabada, amb la qual cosa les partides s'han de mantenir dins el nou exercici. 
Després de breu deliberació, es sotmet el present punt a votació, amb el següent resultat: 10 vots a favor 

(I.A. i PP.) i 3 vots en contra (PSOE), i s'acorda: 
1.- Aprovar l'expedient d'habilitació de crèdit finançat amb el romanent líquid de tresoreria de l'any 1.996 

per import de 81.500.000 ptes. 
2.- Remetre l'edicte al B.O.C.A.I.B. per la seva exposició pública. Se considerarà definitiu el present 

acord, en cas de la no presentació de reclamacions. 
 

6.- APROVACIÓ, SI DE CAS, DE LES BAIXES DE DRETS RECONEGUTS.- 
 

El Sr. Llodrá, administratiu d'Intervenció, explica que la relació de baixes de drets reconeguts ascendeix 
a la quantitat total de 2.703.900 de ptes. i es refereix als següents conceptes: Impost de Vehicles de Tracció 
Mecànica, Impost i taxes municipals i Impost sobre bens de naturalesa urbana i rústega, corresponents als 
exercicis de 1.991, 1.992, 1.993, 1.994, 1.995 i 1.996. Exposa que són degudes a diverses causes i la més 
freqüent és la d'errors de titularitat. 

Per unanimitat dels reunits, s'acorda: 
1.- Aprovar la relació de baixes de drets reconeguts que ascendeix a la quantitat total de 2.703.900 ptes., 

segons consta a l'expedient elaborat. 
 

7.- APROVACIÓ, SI DE CAS, DE LA PROPOSTA DE SOLLICITUD AL M.E.C. DE LA 
IMPLANTACIÓ DEL 3r. CURS DE 1r CICLE D'EDUCACIÓ INFANTIL AL COLLEGI PÚBLIC DE 
NA CARAGOL.- 
 

El Regidor de Cultura, Sr. Tous, exposa que els representants de l'APA del Collegi Públic Na Caragol 
varen presentar una proposta per estudiar la implantació del primer cicle d'educació infantil, que fou aprovada pel 
Consell Escolar. 

El Regidor de Cultura explica que la Comissió delegada del Consell Escolar del C.P. Na Caragol va 
adoptar les decisions referents a la constitució de la Comissió, l'establiment de les funcions de la Comissió i 
l'establiment d'un pla de recerca i data d'una propera reunió per a la presa d'acords finals. 

El Consell Escolar, de dia 23 de maig, després d'acordar l'establiment del marc legal, les vies que s'han 
utilitzat a altres indrets per aconseguir l'objectiu i la via més adient al cas, va acordar que els procediments i les 
actuacions que s'han de dur a terme corresponen a l'Ajuntament. 

Donat això, el representant de l'Ajuntament eleva la proposta al Consistori municipal per iniciar les 
gestions pertinents. 

El regidor del PP., Sr. Forteza, manifesta la conformitat del seu grup. 
El regidor del PSOE, Sr. Llinás, diu que el seu grup està d'acord en equiparar l'Escola Pública a l'Escola 

Privada; i manifesta que el seu grup està molt content que el PP. voti a favor amb aquest punt. 
Després de breu deliberació, per unanimitat dels reunits, s'acorda: 
1.- Aprovar la proposta de sollicitud al M.E.C. de la implantació del 3r. curs del 1r. cicle d'Educació 

Infantil al Collegi Públic de Na Caragol. 
2.- Remetre la certificació del present acord al M.E.C. 

 
8.- PRECS I PREGUNTES.- 

 
Per la Secretària de l'Ajuntament s'informa que no s'ha presentat cap escrit de precs i preguntes. 

 
 

I no havent-hi més assumptes a tractar, quan són les nou hores i vint minuts, s'aixeca la sessió, de la qual, 
com a Secretària, don fe. 
  


